
Verenigingsblad InTenS, Studievereniging Taalwetenschap, juni 2013, nummer 28

m’ntaal



2

Redactioneel
Door de redactie

In het voorwoord van de vo-
rige m’ntaal zeiden we al dat 
we toe waren aan het voor-
jaar. Nu, in de eerste week 
van juni, lijkt het er dan toch 
eindelijk van gekomen te 
zijn. Het voorjaar is een jaar-
getijde waarin we onze blik 
richten op de toekomst, en 
die toekomst ziet er mooi uit: 
de PubCie is druk bezig met 
de voorbereidingen voor de 
lustrumm’ntaal – een speci-
ale uitgave ter gelegenheid 
van het tienjarig bestaan 
van InTenS – die we tijdens 
de introductie zullen uitbren-
gen. Hierbij hebben we jullie 
hulp nodig, dus kijk uit naar 
de oproepjes van je PubCie-
klasgenootjes!

Dat is voor straks, maar voor 
nu hebben we ook weer 
een rijkgevulde m’ntaal voor 
jullie klaarliggen. We sluiten 
Di-lemma af met een inter-
view met Irene, en natuurlijk 
vind je in deze m’ntaal weer 
een overzicht van de vele 
activiteiten van de afgelo-
pen periode, met speciale 
aandacht voor het spranke-
lende gala in ‘het plakboek’.  
De vaste rubrieken zullen 
ook niet ontbreken, met dit 
keer een wel heel bijzondere 
pluim in de pluimenrubriek. 

19 augustus: Bowlen tijdens 
de introductie

Colofon

Hoofdredactie: 
Judith Rooswinkel
Redactie: 
Wessel Stoop, Lieke Gelder-
loos, Thijs Trompenaars, Leoni 
Dommerholt, Manouk Kuiper, 
Cyril Cleven, Gregory Metal-
linos.

Layout:  Micha Hulsbosch, 
Lieven Maes.

Aan deze uitgave werkten 
verder mee: 
Bart Kersten, Irene Marinissen, 
Peter de Swart

Op Stapel
Door de AcCie

 Redactioneel
  Door de redactie

Wij wensen jullie allemaal 
veel leesplezier en alvast 
een prettige vakantie. Tot 
volgend jaar!

De PubCie 
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Van de voorzitter
Door Bart Kersten
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Beste Leden,

De colleges zijn voorbij en we kij-
ken naar het eind van het studie-
jaar. Daarmee zit het bestuurs-
jaar voor ons, het Xe bestuur, er 
ook al bijna op. We hebben na 
de vakantie gelukkig nog een 
maand, maar dan is het alweer 
voorbij. Bij een einde hoort te-
rugkijken. En als ik terugkijk, kan 
ik alleen maar zeggen dat ik 
trots ben op InTenS en alle leden 
van InTenS. Want ook al is onze 
vereniging lang niet de grootste 
van de universiteit, we zijn wel 
erg actief. Ik ben dan ook spe-
ciaal trots op alle actieve leden 
van InTenS, die zorgen dat de 
vereniging alle leuke dingen kan 
doen die we willen doen. Maar 
ik ben ook trots op alle leden die 
naar deze activiteiten komen. 
Als voorzitter leer je veel mensen 

kennen en zie je wat deze mens-
en allemaal kunnen. Ik ben ook 
blij dat InTenS het podium biedt 
om deze talenten te laten zien 
of om deze talenten te laten 
ontwikkelen. Door al deze ta-
lenten en beginnende talenten 
wordt InTenS heel gemakkelijk 
nog minstens tien jaar ouder. Ik 
heb er dan ook heel veel ver-
trouwen in dat we volgend jaar, 
en alle andere komende jaren, 
ook weer een mooie vereniging 
behouden! Maar voor deze be-
spiegelingen, gaan we eerst 
nog een fantastische barbecue 
tegemoet en wens ik jullie veel 
plezier met het lezen van deze 
mooie m’ntaal! Ik wens jullie ook 
veel succes met de tentamens 
en alvast een fijne vakantie.

Groetjes Bart.

 Redactioneel
  Door de redactie
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Di-lemma
Door Leoni Dommerholt

Irene Marinissen, penning-
meester InTenS, 20 jaar.

Ik zou deze rubriek al haast 
kunnen vullen met alleen 
dilemma’s tussen verenigin-
gen, besturen en commis-
sies waar jij bij zit, maar dat 
is een beetje flauw. Daarom 
de vraag: is er één van de 
verenigingen, besturen of 
commissies die er voor jou 
echt uitspringt? 
Dat is heel moeilijk… Ik vind 
het bestuur heel erg leuk, 
maar nu aan het einde van 
het jaar vind ik  het toch wel 
weer mooi geweest. Ik zou 
dus toch voor het dispuut 
(Myosotis) kiezen, dat is iets 
voor het leven. 

Spijkenisse of Middelburg?
Middelburg, duidelijk. Spij-
kenisse ligt in de buurt van 
Rotterdam, dat is me te cri-
mineel. Je kunt wel zeggen; 
‘er is niks in Zeeland’, maar 
ik hoef me daar nooit zor-
gen te maken over m’n fiets 
als die niet op slot staat of 
over de terugweg naar huis 
van het stappen, ik voel me 
daar heel veilig. Dat is in 
Spijkenisse wel anders, daar 
zijn wijken waar je beter niet 
kunt komen. Ik ben geboren 
in Spijkenisse en vier dagen 

na m’n zevende verjaardag 
ben ik verhuisd naar Mid-
delburg, dat had veel im-
pact op me. Ik ben iemand 
die veel waarde hecht aan 
vriendinnen en vond het 
moeilijk om ze los te laten. 
Het is wel een goede keus 
geweest van m’n ouders 
om daar naartoe te gaan, 
maar op dat moment vond 
ik het lastig. Wel kon ik me 
prima settelen, ik kwam bij 
een achternichtje- en neef-
je in de klas dus dat maakte 
het wel makkelijker. Bijna de 
hele familie woonde in Zee-
land, dus ik kon opeens op 
de fiets naar oma.  
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Di-lemma
Door Leoni Dommerholt

Middelburg of Nijmegen? 
Hmm, ze zijn te vergelijken, 
maar Middelburg ligt dich-
ter bij de zee. Nijmegen 
heeft dezelfde sfeer als Mid-
delburg maar is drie keer zo 
groot. Voor de sfeer maakt 
het dus niks uit, dus dan kies 
ik voor de locatie van Mid-
delburg, waar ik heel snel bij 
het strand kan zijn. 

Coop of Albert Heijn?
Ik werk bij de Coop en heb 
hele leuke collega’s, dus 
eigenlijk zou ik uit principe 
voor de Coop moeten kie-
zen. Toch ga ik voor mijn 
boodschappen vaker naar 
Albert Heijn, daar zijn betere 
acties. 

Cocktail of wijntje? 
Wijn. Dan word ik minder snel 
dronken, haha. Ik hou wel 
van cocktails maar ze zijn 
duurder. Daarnaast: je wilt 
meestal de hele avond wat 
drinken en heel de avond 
op cocktails teren, dat gaat 
nooit goed. 

Zomer of winter?
Lente. De winter is te koud, 
de zomer te warm; de len-
te is perfect! Ik heb het altijd 
heel snel warm, dus vandaar 
niet de zomer. Maar als ik 

toch echt moet kiezen, doe 
dan maar de zomer. Die zijn 
hier meestal toch niet zo ge-
weldig warm dus dan valt 
het nog mee. 

Strand of park?
Strand. Hoewel ik er in Mid-
delburg vlakbij woon, ben 
ik er niet heel vaak te vin-
den. Ik heb vaak geen tijd 
en daarnaast is het voor mij 
heel gewoon om daar naar-
toe te gaan. Ik heb er geen 
vakantiegevoel bij; ik ga er 
gewoon even lekker chillen 
als ik een dag niks te doen 
heb. 

Aangeboren taalvermogen 
of aangeleerd taalvermo-
gen? 
Ik denk een combinatie van 
beide. Je kunt nooit hele-
maal blanco zijn en vervol-
gens heel goed taal spreken 
in korte tijd, maar er zijn ook 
genoeg voorbeelden dat 
input van taal en omgeving 
bepalend zijn voor hoe de 
taal verworven wordt. 

Koffie of thee?
Ik drink vaker koffie dan 
thee, maar het is eigenlijk 
afhankelijk van wanneer het 
is. Thee drink ik vooral in de 
winter, als ik wat warms wil 
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Di-lemma 
Door Leoni Dommerholt

drinken, en koffie eigenlijk 
het hele jaar door. Het is niet 
zo dat ik verslaafd ben aan 
koffie, soms drink ik het om 
wakker te worden maar ik 
kan ook heel goed zonder.  

IJskoffie of ijs?
Ik hou heel erg van ijskoffie, 
maar ik hou ook wel heel 
erg van toetjes; zonder toe-
tje heb je eigenlijk niet ge-
geten vind ik. En als ik dan 
mag kiezen voor een toetje, 
dan zeg ik ijs. Op het terras 
ga ik voor ijskoffie, als toetje 
dus voor ijs. Ik maak tegen-
woordig ook zelf ijskoffie. Ik 
zet dan sterke koffie, doe 
daar twee bollen vanille-ijs 
bij en die laat ik dan een 
beetje smelten, zodat alles 
goed kan mixen. Een flinke 
dot slagroom erop en klaar! 

Facebook of Twitter?
Facebook. Er zijn meer men-
sen die geen Twitter heb-
ben, dan mensen die geen 
Facebook hebben. Ook kun 
je veel meer met Facebook. 
Ik heb geen smartphone en 
maak dus geen gebruik van 
Whatsapp. Facebookchat is 
dan wel een heel goed al-
ternatief, dat kan ik op mijn 
iPod touch gebruiken waar 
draadloos internet is. 

Sms’en of bellen? 
Bellen. Smsen is makkelijk, 
maar je kunt vaak niet je 
hele verhaal doen, je moet 
wachten op je reactie, en 
vooral: je bericht kan soms 
heel anders overkomen dan 
dat je bedoelt. Ik bel wel 
lang, maar gelukkig bestaat 
er ook Skype. Met vriendin-
nen uit Zeeland Skype ik wel 
regelmatig, dan duurt het 
gemiddeld een uur, ander-
half uur. Ook voor het bui-
tenland is Skype ideaal. Ik 
ga volgend jaar in het bui-
tenland studeren en deze 
zomer ga ik een maand vrij-
willigerswerk doen in Kenia. 
Als het goed is kan ik daar 
ook Skypen, dat vindt het 
thuisfront al erg fijn. 

Borrelen of kroegentocht? 
Kroegentocht. Dan ben je 
de hele tijd bezig en kak je 
ook niet zo snel in. Kroegen-
tochten heb ik niet vaak in 
een jaar: 1 keer vanuit het 
dispuut, 1 keer vanuit de stu-
dievereniging. Borrels daar-
entegen wel. De borrels zijn 
ook erg verschillend, met de 
studievereniging is een bor-
rel het moment om lekker 
te chillen en bij te kletsen. 
Met een borrel van Myosotis 
borrelen we met een heren-
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Di-lemma
Door Leoni Dommerholt

dispuut, waarbij we nieuwe 
mensen leren kennen. Als ik 
had moeten kiezen tussen 
een borrel van het dispuut 
en een kroegentocht zou ik 
wel voor de borrel zijn ge-
gaan. Bij een kroegentocht 
is de kans groot dat je net 
staat te praten met iemand 
en je alweer door moet.

Series of films? 
Ik denk wel films. Er zijn ook 
goede series, bijvoorbeeld 
Game of Thrones, die volg 
ik ook wel trouw. Maar als 
je kijkt naar de hoeveelheid 
films die ik heb… Er staan op 
dit moment 108 films van al-
lerlei verschillende genres 
op m’n externe harde schijf, 
en dat zijn allemaal films die 
ik nog moet zien. Want, ook 
daar heb ik weinig tijd voor. 
Een serie kijk je makkelijk 
even tussendoor. Als je een 
film gaat kijken, ga je er echt 
voor zitten. Dat is misschien 
ook wel waarom ik voor films 
heb gekozen, een film kijken 
is echt een relaxmoment. 

Zuid-Afrika of Zuid-Ameri-
ka?
Daar kan ik eigenlijk niet 
echt over oordelen, in 
Zuid-Amerika ben ik nog 
nooit geweest. Zuid-Afrika 

vind ik heel mooi, ondanks 
de ingrijpende grote ver-
schillen. Ik ben vooral dol op 
het Zuid-Afrikaans, dat vind 
ik een heel leuke taal. Twee 
jaar geleden ben ik daar 
met een groep van 22 men-
sen geweest om vrijwilligers-
werk te doen. Deze zomer 
ga ik echt in mijn eentje naar 
Kenia. Ik ga daar vrijwilligers-
werk doen in een weeshuis, 
daar een helpende hand 
bieden. Het weeshuis is op-
gezet door een Nederland-
se vrouw, zij is getrouwd met 
een Keniaanse dominee. 

Taalkundige databestan-
den of statistiek? 
Ik ben zelf wel heel erg 
bèta, maar statistiek vind ik 
geen wiskunde, dus daar-
om ben ik er niet zo dol op. 
En ik moet zeggen, doordat 
ik taalkundige databestan-
den voor de tweede keer 
heb gedaan ben ik het be-
ter gaan begrijpen waar-
door ik het minder erg vond 
om het vak te volgen. Dus 
dan toch taalkundige data-
bestanden. 

Krant of tijdschrift? 
Voor beide heb ik eigenlijk 
nooit tijd. Maar ik denk dat ik 
toch voor een krant ga. Die 



8

Di-lemma      
Door Leoni Dommerholt      

kun je openslaan en dan 
de kopjes scannen om te 
bepalen wat je wil lezen. Bij 
een tijdschrift ben ik het hal-
verwege het bladeren wel 
weer beu en dan haak ik af.  

Lezen of muziek?
Beide vind ik wel heel erg 
leuk. Ik hou heel erg van 
boeken lezen; ik heb dan 
ook een enorme boeken-
kast, met daarin ook een 
stapel nog te lezen boeken. 
Ik kom er eigenlijk alleen in 
de zomervakantie aan toe 
een boek te lezen. Maar 
zonder muziek zou ik ook 
niet kunnen. Zo heb ik ook 
een simpele muziekinstal-
latie op mijn kamer en op 
z’n tijd gaat de muziek hard 
aan en geniet ik daar echt 
van. 

Bart of Maike?
Ja, ik wist dat die vraag zou 
komen. Ik wil geen politiek 
correct antwoord geven, 
over welke kanten van Bart 
goed zijn, en welke van 
Maike. Dus ik ga toch voor 
iemand kiezen en zou dan 
zeggen: Maike. Wij begrij-
pen elkaar vaak als we el-
kaar alleen maar aankijken 
en schieten dan soms in de 
lach, tot irritatie van Bart, wat 

dan ook wel weer grappig 
is. Dat is misschien toch iets 
van vrouwen, dat wij elkaar 
aankijken en begrijpen wat 
we bedoelen en mannen 
misschien ‘toch van een an-
dere planeet komen’. Maar 
met allebei heb ik een hele 
goede klik.  
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Quotes
Gevleugelde uitspraken van docenten en studenten

‘Mijn Bart heeft geen klem-
toon’ – Bart over zijn zelfge-
spelde naam in IPA.

‘Ik ga nu weer beginnen, om 
aan te tonen dat we snel 
weer beginnen’ – Roeland 
van Hout heeft er zin in na 
de pauze.

‘Oh, ik dacht al, ik zie niks. 
Maar het is een wit potlood’ 
– Tijn die probeert te kleuren 
met een wit potlood.

‘Fan-tas-tisch!’ – Bart over 
het beschilderen van tassen 
op de GLAN-dag.

‘Fanta-stisch!’ – Cesko die 
een glaasje sinas krijgt aan-
geboden.

[Over het coderen bij een 
onderzoekje van Sociolingu-
ïstiek]:
‘Ik wil [de data] niet eruit 
hebben, maar ze moeten 
wel apart’ – Eveline
‘Dat zeiden ze in Zuid-Afrika 
tijdens de apartheid ook’– 
Roeland van Hout

‘Hier heeft iemand op ge-
morst’ – Bart al wijzend naar 
een met morsecode beschil-
derde tas.

‘Tegenwoordig is het alle-
maal gesofi... sofici... Het 
wordt beter.’ – Lotte Hoge-
weg die ‘sophisticated’ uit 
haar Engelse powerpoint 
probeerde te vertalen.

‘Zij spraken soms echt steen-
ovenitaliaans’ – Anne over 
Spaanse Italiaansleerders.

‘The knip is maybe not as 
hard as it should be’ – Ad 
Foolen over de harde knip.

‘Wow, dit is echt een on-
banaanse banaan’ – Hugo 
over een dubbelkromme 
banaan.

[Tijdens het bomen tekenen 
voor syntaxis]:
‘Dan gaan we nu die oude 
vrouw even doen’ – Peter de 
Swart

‘Dan ga ik hier die vrouw uit-
tekenen’ – Peter de Swart

‘Als je soms dacht dat de 
data simpel is, dat valt ge-
lukkig tegen’ – Roeland van 
Hout
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Van de OpCo
Door Irene Marinissen

De opleidingscommissie is 
weer druk bezig en nu niet 
alleen met het verbeteren 
van de bachelor Taalwe-
tenschap. De OpCo is na-
melijk ook op zoek gegaan 
naar nieuwe OpCo-leden 
voor het volgende college-
jaar en heeft vier kandida-
ten gevonden. Van 22 mei 
tot en met 28 mei heeft ie-
dereen kunnen stemmen en 
uiteindelijk kunnen wij met 
trots zeggen dat Manouk, 
Leoni en Jana door jullie ge-
kozen zijn om volgend jaar 
in de opleidingscommissie 
als student zitting te nemen.
Nieuwe leden: gefeliciteerd! 

Op dit moment zitten er vier 
studenten en vier docenten 
in de OpCo. Helaas was er 
bepaald dat er vanaf vol-
gend collegejaar in totaal 
nog maar vier leden in onze 
OpCo zouden zitten: twee 
studenten en twee docen-
ten. Dit vonden wij te weinig 
en immidels heeft Helen het 
voor elkaar gekregen dat 
het er dus drie zijn!

Verder zijn we twee maan-
den geleden met de OER 
aan de slag gegaan. De 
studentleden van de OpCo 
hebben er kritisch naar ge-

keken en verbeterpunten 
doorgespeeld naar de do-
centleden van de OpCo. 
Nu is het afwachten of onze 
verbeterpunten ook daad-
werkelijk aangepast of toe-
gevoegd zullen worden. 

Zoals jullie verder allemaal 
misschien wel weten, komen 
de uitgewerkte cursusevalu-
aties anoniem bij de OpCo 
terecht en worden opval-
lende aspecten besproken. 
De evaluaties worden dan 
teruggekoppeld naar de 
docenten. Dat de evalua-
tieformulieren anoniem zijn 
is erg belangrijk voor de ef-
fectiviteit ervan en deze zal 
dan ook altijd gewaarborgd 
worden. In anonimiteit schui-
len alleen wel gevaren: we 
zien op de formulieren soms 
opmerkingen voorbij komen 
die je best grof zou kunnen 
noemen. Bedenk altijd dat 
wat je schrijft uiteindelijk bij 
een docent terechtkomt, 
en hij of zij moet de opmer-
kingen kunnen gebruiken als 
houvast om de cursus te ver-
beteren. Blijf daarom vooral 
stevig commentaar leveren, 
maar houd het wel opbou-
wend. Na de terugkoppe-
ling reageren docenten op 
de evaluatieformulieren. 
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Op 19 april jongstleden was 
het dan zover. De eerstejaars 
mochten hun papa’s en ma-
ma’s meenemen naar het 
mooie Nijmegen om ze nu 
eindelijk eens te laten zien 
hoe het nou echt gaat bij 
Taalwetenschap, wie nou die 
ene docent was waar het al-
tijd over gaat en waar je de 
lekkerste lunch kan halen als 
je ‘per ongeluk’  je boterham-
metjes vergeten bent te sme-
ren. 

Zes studentes leverden vijf 
moeders en twee vaders op 
en nadat iedereen voorzien 
was van een kopje koffie of 
thee, begon de dag met een 
college van Helen. Oude-
rejaars hadden al een paar 
weken geheimzinnig gedaan 
over de befaamde kroko-
dilmop van Helen en eindelijk 
was het moment dan daar. 
De grap werd ons tot in de 
puntjes uitgelegd en ieder-
een was het eens: dit hadden 
ze zelf nooit bedacht. Na dit 
college volgden nog colleges 
van Peter en Helmer waar de 
ouders goed duidelijk werd 
hoe breed Taalwetenschap 
eigenlijk is

Van de OpCo       Ouderdag
Door Irene Marinissen         Door Manouk Kuiper

Deze reacties worden dan 
weer in de OpCo bespro-
ken. Uit dit proces komen 
vaak oplossingen naar vo-
ren. Om als voorbeeld Taal-
kundige Databestanden te 
nemen: Hans is bezig met 
het aanpassen van de hele 
cursus, en jullie feedback 
over waar de knelpunten 
zitten helpt daarbij.

Wat we verder graag nog 
met trots willen vermelden 
is dat we in maart voor het 
eerst een informatie-uurtje 
hebben gehouden, waar 
veel mensen op af gekomen 
zijn. Uit elk jaar van de ba-
chelor waren mensen aan-
wezig, en er was ook zeker 
geen tekort aan broodjes.  
Er zijn verschillende punten 
in dat informatie-uurtje naar 
jullie teruggekoppeld waar 
jullie ook weer op gerea-
geerd hebben. We hebben 
ons best gedaan met deze 
punten aan de slag te gaan. 

Er zijn op 27 en 28 mei ook 
weer spui-uurtjes geweest. 
Hierin hebben jullie weer 
veel punten genoemd 
waar we mee aan de slag 
kunnen. Zo hebben ook de 
nieuwe studentleden nog 
wat te doen volgend jaar! 
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Ondanks het feit dat alle 
groepjes gegeven hebben 
wat ze konden, kan er uiter-
aard maar één de winnaar 
zijn. En hoewel ik toe  moet 
geven dat de Verby’s het erg 
goed gedaan hebben, heeft 
het team dat bestond uit de 
moeders van zowel Anne 
Merel en Elea en de dames 
zelf, gewonnen! Hulde, Hul-
de, niets dan lof  voor deze 
dames! Hoezee!

Na de colleges was er tijd 
voor een campustour, en wer-
den de ouders en studentes in 
groepjes verdeeld waarna de 
groepjes één voor één erop-
uit gestuurd werden om een 
speurtocht te lopen. Hoewel 
het de hele dag geregend 
had was het nu overwegend 
droog wat het geheel een 
stuk leuker maakte. De speur-
tocht leidde ons heen en 
weer tussen het Erasmusge-
bouw en TvA om uit te komen 
bij het cultuur café voor een 
gezellige borrel. 

Ouderdag
Door Manouk Kuiper
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Pluimen
InTenSe complimenten

Een pluim voor...

Elea, Anne Merel en Robin 
voor het begeleiden van 
alle meelopers dit jaar – Het 
bestuur

Alle ijverige invullers van 
vragenlijsten... – Bart

... en alle dappere deelne-
mers aan experimenten – 
Thijs

De SponCie omdat ze in to-
taal €116,- hebben opge-
haald met de boekverkoop 
- Het bestuur

De studenten die zich heb-
ben ingezet voor de kwali-
teit van onze opleiding door 
zich verkiesbaar te stellen 
voor de OpCo van volgend 
jaar – de huidige studentle-
den van de OpCo

Helen de Hoop voor haar 7,5 
in de ANS – Het bestuur

Joshua, omdat hij een ont-
zettend toffe peer is – Elea 
en Anne Merel

Alle actieve leden van dit 
jaar – Het bestuur

Kees de Schepper, voor zijn 
acteerprestaties in films als 
‘Atonement’, ‘The Chroni-
cles of Narnia’ en ‘Welcome 
to the Punch’ – Cyril, die ver-
moedelijk in de war is met 
James McAvoy. Terecht? 
Oordeel zelf:

De PubCie voor de drie 
goed gevulde m’ntaals van 
afgelopen jaar.- Judith
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Puzzel
Door Cyril Cleven
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Puzzel
Door Cyril Cleven

1 Organisme met hout (4)
2 Hiervoor staat de V in NP, VP, etc. (6)
3 Naam van het zelfstandig naamwoord in  
 de Middeleeuwse lingua franca (5)
4 Twee letters verplaatsen zich (11)
5 Ondergang van reputatie (7)
6 De titel van het vijfde album van Gold  
 frapp, maar dan een beetje an   
 ders (12)
7 Niet tegen zoethoutsnoep (7)
8 Anagram van “actiedrap” (9)
9 De naamval die je geen nominatief mag  
 noemen (8)
10 Dit zijn geel en blauw van elkaar (10)
11 Trots op het meervoud van modus (8)
12 Dit morfeem is een woord maar ook weer  
 niet (6)
13 Het veroneindigende werkwoord (10)

Heb je de puzzel opgelost? Stuur de antwoord-
en naar pubcie.intens@gmail.com. De eerste 
inzending krijgt een bijzondere vermelding in 
de volgende m’ntaal!
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In het plakboek
Gala
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Masterplan
Door Thijs Trompenaars

Dus. Taalwetenschap. Wat 
kun je daar nou mee? Om 
die vraag is deze column 
ooit begonnen.

Het is nu al weer bijna 3 jaar 
geleden dat ik begon aan 
Taalwetenschap. Geen be-
wuste keuze, eerder eentje 
uit wanhoop; een gok, een 
sprong in het diepe, geïn-
spireerd door een vurig ge-
passioneerde professor op 
tv. Ik had met mijn keuze 
zeker geen duidelijk plan 
voor ogen; geen toekomst-
perspectief als taalweten-
schapper. Desondanks heb 
ik nu zeker geen spijt van 
mijn keuze. Het vakgebied 
is erg breed, erg diep, en 
nog interessanter dan ik had 
gedacht. De docenten zijn 
bijna zonder uitzondering 
net zo gepassioneerd als de 
professor op tv. En binnen 
mijn studiegenootjes vond 
ik de beste vrienden die je 
kunt hebben. Maar een ant-
woord op de vraag waarom 
ik nu taalwetenschap heb 
gekozen, en wat ik er mee 
kan? Nee, ik kan oprecht 
zeggen dat ik, 3 jaar en 4 
columns verder, nog niet 
dichter bij een antwoord 
ben gekomen. Vraag mij op 

een feestje wat ik studeer 
en wat ik daarmee kan wor-
den, en ik zal nog net zo gla-
zig uit mijn ogen kijken als in 
september van 2010.

Maar een antwoord op die 
vraag hoef ik nu ook nog niet 
te hebben. Voor een derde-
jaarsbachelorstudent met 
een passie voor taalweten-
schap is het studeren immers 
nog niet voorbij. Er komt een 
master aan. En van masters 
weet ik inmiddels wel alles 
af! In deze voorlopig laatste 
editie van masterplan zullen 
de 4 masters in Nijmegen 
nog even langskomen, en 
een selectie van andere op-
ties binnen Nederland.
 
Linguistics, Nijmegen

Voor de Nijmeegse bache-
lorstudent Taalwetenschap 
is linguistics de voor de hand 
liggende keuze. In deze 
‘doorstroommaster’ (er zijn 
geen ingangseisen behalve 
een bachelordiploma taal-
wetenschap)  met een duur 
van één jaar krijg je een zeer 
uitgebreid aanbod aan 
taalwetenschappelijke cur-
sussen, zodat, op papier, de 
opleiding de student de ge-
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Masterplan
Door Thijs Trompenaars

legenheid geeft zijn of haar 
eigen visie te laten spreken in 
de combinatie van gekozen 
cursussen. Dit werkt voor de 
ene student beter dan voor 
de ander, maar het valt niet 
te ontkennen dat de master 
erg flexibel is: je kunt kiezen 
uit maar liefst 17 cursussen, 
waaronder een stage en 
een selectie van cursussen 
uit de master ‘cognitive neu-
roscience’. Naast bachelor-
studenten Taalwetenschap 
komen er ook veel interna-
tionale studenten af op de 
master Linguistics. Sommi-
ge studenten noemen het 
vaak iets lagere niveau van 
de internationale medestu-
dent een nadeel, anderen 
zien juist een uniek voordeel 
in het internationale publiek. 
Linguistics is nadrukkelijk 
níet de keuze die je maakt 
wanneer meer toegespitste 
masters je niet aanspreken, 
maar een uniek flexibele in-
vulling van het laatste jaar 
van je studie.

Taal- en spraakpathologie 
(TSP), Nijmegen

De master TSP is de enige 
die ik heb gevonden waarbij 
wel een duidelijk toekomst-
perspectief wordt geboden: 

je wordt taal- en spraakpa-
tholoog. En dat terwijl het 
technisch gezien niet eens 
een master is maar een tra-
ject van linguistics, al is het 
alleen in naam. Toekomstige 
TSP-studenten kiezen vaak al 
vroeg in hun bachelor voor 
een toekomst in de taal- en 
spraakpathologie. Niet ver-
wonderlijk, want TSP is veel 
meer dan andere stromin-
gen binnen de Taalweten-
schap gericht op mensen, 
en dat spreekt veel studen-
ten die de Taalwetenschap 
maar wat abstract vinden 
aan. Maar let op: ga niet 
voor TSP omdat je dan zo 
leuk patiënten kan helpen; 
voordat je als behandelaar 
aan de slag kunt heb je nog 
een flink traject te gaan. De 
master biedt immers geen 
klinische bevoegdheid. TSP 
duurt ook één jaar, is de eni-
ge Nederlandstalige mas-
ter in Nijmegen, en heeft als 
toegangseis de minor TSP in 
je bachelorprogramma. Er is 
veel aandacht voor eigen 
onderzoek, met een flinke 
scriptie van 30 ECTS en tech-
nisch ondersteunende cur-
sussen voor het doen van 
onderzoek en het schrijven 
van de scriptie. 



20

Masterplan
Door Thijs Trompenaars

Researchmaster Language & 
Communication, Nijmegen

Een researchmaster is een 
goed idee als je later verder 
wilt in het wetenschappe-
lijk onderzoek. Language & 
Communication, de ‘taalwe-
tenschappelijke’ research-
master in Nijmegen (maar 
gegeven samen met Tilburg) 
biedt je de kans om je onder-
zoeksvaardigheden op het 
gebied van de taalweten-
schap gedurende twee jaar 
flink te oefenen. Je kunt de 
master indelen zoals jij wilt, 
met keuze uit cursussen van 
taalverwerving tot historische 
linguistiek, van meertaligheid 
tot kunstmatige intelligentie. 
Deze specialisatiecursussen 
zijn opgehangen aan een 
raamwerk van onderzoeks-
vaardigheden- en methodo-
logiecursussen, zodat je de 
geleerde kennis in de praktijk 
kunt brengen. Passief ken-
nis nemen van alles wat de 
taalwetenschap te bieden 
heeft is in deze master slechts 
deel van de puzzel: je past 
de geleerde kennis meteen 
toe in eigen onderzoek. Als 
researchmaster heeft Langu-
age & Communication wel 
wat strengere ingangseisen, 
maar het is zeker een aan-

rader om hier eens naar te 
kijken als je cijfers het toela-
ten.

Researchmaster Cognitive 
Neuroscience (CNS), Nij-
megen

Een andere interessante re-
searchmaster in Nijmegen 
is CNS. Hier leer je dat taal 
niet los gezien kan worden 
van het brein, en dat le-
vert interessante ideeën 
en mooie plaatjes op. De 
structuur is vergelijkbaar 
met die van de master Lan-
guage & Communication, 
met cursussen die gericht 
zijn op taalwetenschappe-
lijk inhoudelijke kennis en 
cursussen gericht op onder-
zoeksvaardigheden. Onder 
onderzoeksvaardigheden 
valt ook het leren werken 
met en het begrijpen van 
de scanners waarmee de 
mooie plaatjes worden ge-
maakt, dus er bestaat een 
gevaar voor natuurkunde! 
Verder is er ook voor deze 
master sprake van strenge-
re toelatingseisen. Laat jij je 
hierdoor niet afschrikken, en 
wil je deelnemen aan een 
uitdagende master diezo’n 
beetje alle vakgebieden in 
de strijd gooit om het men-
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selijk brein te doorgronden? 
Kijk dan eens naar CNS.

Ook in Nijmegen

Als je bereid bent om studie-
adviseurs en opleidingsco-
ördinatoren lastig te vallen 
gaan er in Nijmegen nog wat 
meer deuren voor je open 
van masters die je op het 
eerste gezicht niet zou over-
wegen. Nieuwe Media, Taal 
en Communicatie van de 
opleiding communicatiewe-
tenschappen, bijvoorbeeld, 
voor de fanatieke twitteraars 
onder ons.

Verder van huis

Een taalwetenschapper die 
weet wat ie wil hoeft natuur-
lijk niet in Nijmegen te blijven. 
Soortgelijke masters als die 
hierboven zijn ook in ande-
re steden te vinden. Ande-
re universiteiten bieden ook 
vaak meer gespecialiseerde 
masters aan die je op de RU 
niet vindt. Een kleine greep 
uit die selectie:

Nederlands als tweede taal 
(UvA)

Nederland is traditioneel niet 
echt een meertalig land. Een 

halve eeuw geleden kwam 
daar verandering in. Sinds-
dien is er een vraag naar do-
centen Nederlands als twee-
de taal. Deze master leidt je 
niet op tot zo’n docent, maar 
leert je wel hoe je dat moet 
doen.

Taalstoornissen (VU)

Nog een toepassingsgerich-
te master in Amsterdam. 
Taalstoornissen is erg praktijk-
gericht, met het ontwikkelen 
van toetsen en behandel-
plannen en het analyseren 
van taaldata van taalontwik-
kelingsgestoorde kinderen 
op de voorgrond. 

Toevallig twee uit Amster-
dam, maar dat lijkt dan ook 
de meest populaire bestem-
ming te zijn voor taalwe-
tenschappers uit Nijmegen. 
Maar ook bijvoorbeeld in 
Utrecht, Leiden en Groningen 
zijn masters te vinden waar 
een taalwetenschapper erg 
gelukkig kan worden. Taal-
wetenschap, wat kun je er-
mee? Nee, nog steeds geen 
idee. Met een bachelor Taal-
wetenschap is er voorlopig 
in ieder geval wel genoeg te 
kiezen!
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Glandag
Door Leoni Dommerholt

Groningen, Leiden, Amster-
dam en Nijmegen. Wij sluiten 
het mooie rijtje ingrediënten 
voor de GLAN-dag. Een of 
twee handje(s) vol van de 
plaatselijke studieverenigingen 
van Taalwetenschap zijn af-
gereisd naar Amsterdam. Een 
heus schoolreisje-gevoel be-
kroop enkelen van ons op weg 
naar de grote stad. En, ik zal 
hier even voor mezelf spreken: 
waar ik een dagje uit ga, gaan 
er dingen bij mij en mensen om 
mij heen mis. Zo ook vandaag. 
Een verloren OV-kaart (geluk-
kig ook weer teruggevonden), 
paniek in de tram door niet uit 
te kunnen checken en een ge-
scheurde broek: het begon al 
goed. 

Eenmaal compleet en allen 
voorzien van een wasknijper 
met daaraan een naamkaart-
je startte de dag met een 
welkomstwoord van VOS, de 
studievereniging van Amster-
dam. Vervolgens was de work-
shop aan de beurt. We gingen 
tassen bestempelen met een 
taalwetenschappelijk thema, 
door middel van aardappels. 
Het schoolreisje-gevoel werd 
direct versterkt door deze lich-
telijk jeugdige activiteit. De 
creativiteit in ons kwam naar 
boven, wat leidde tot een 
mooi stel tassen én (het was te 
voorspellen…) een snee in mijn 
hand. Maar wat was het leuk! 

Na de lunch was het tijd voor 
een spel, dat geheim bleef 
totdat we op onze bestem-
ming waren. De wasknijpers 
bleken nog een functie te 
hebben; elke kleur wasknijper 
was een groepje. Dit zorgde 
ervoor dat de groepen ge-
mengd waren en je dus echt 
in contact kwam met mensen 
uit andere steden. Door weer 
en wind vertrokken we naar 
het Vondelpark. “Gaan we lo-
pend of met de tram?” “Wat 
denk je…?”. En zo vulden wij 
met twee groepen wasknijpers 
de eerstvolgende tram. In het 
Vondelpark en volledig in de 
Amsterdamse sferen (lees: tus-
sen de junkies/alcoholisten/
daklozen) kregen we te horen 
wat de bedoeling van het spel 
was. De afgelopen nacht was 
er een misdrijf gepleegd: de 
taal was verkwanseld. Door 
middel van allerlei opdrachten 
en daarop volgend aanwijzin-
gen moesten we in en om het 
park uit zien te vinden wie de 
dader was, en waarmee het 
delict gepleegd was. Het spel 
was ontzettend goed in elkaar 
gezet en erg leuk. Het enige 
nadeel: we waren zeik- en zeik-
nat. Na een aantal opdrach-
ten was mijn groepje dan ook 
massaal doorweekt en aan 
het klappertanden, en beslo-
ten we terug te gaan naar de 
universiteit. 
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Glandag      Taalblogs  
          De Swart op Wit

Dat was maar goed ook, want 
niet veel later stond het volgen-
de punt al op het programma: 
een borrelcollege. Wát een uit-
vinding is dat: een ontzettend 
interessant college van een 
promovendus over hoe baby’s 
klanken onderscheiden, terwijl 
we met z’n allen aan de chips, 
nootjes, wijn en het bier en fris 
zaten. Heerlijk! 

Na dit college was het tijd 
om te eten. VOS had niet 
gerekend op een vroegere 
sluitingstijd van het gebouw 
in verband met het pinkster-
weekend, waardoor in zo’n 
drie kwartier gekookt én ge-
geten moest worden. Dat viel 
even tegen. Het eten werd in 
een rap tempo naar binnen 
gewerkt en we vluchtten snel 
naar buiten. Nog een vertra-
ging hier, een gemiste trein 
daar, en de dag was alweer 
voorbij. De onverwachts snel-
le afsluiting was wat jammer, 
maar verder vonden wij de 
GLAN-dag als InTenS-ers een 
groot succes. Hopelijk komen 
er volgend jaar nog veel meer 
InTenSe mensen mee, om an-
dere taalwetenschappers in 
spe te ontmoeten en een ge-
zellige dag te hebben!

De commotie over de taal 
van het Koningslied sugge-
reert dat Nederland een gro-
te interesse heeft voor taal. 
Een negatieve uitleg is dat 
Nederlanders iets willen heb-
ben om over te zeuren en in 
het geval van taal zijn dat 
(vermeende) fouten. Opval-
lend daarbij is dat in de me-
dia vooral taalkunstenaars 
en onwetende ministers aan 
het woord komen en (vrijwel 
nooit) een echte taalkun-
dige. Die taalkundigen ver-
zamelen zich ondertussen 
op allerlei taalblogs. Omdat 
ik onlangs merkte dat deze 
blogs bij studenten vrijwel on-
bekend zijn, hieronder een 
lijstje met mijn favoriete sites. 
Dus, heb je genoeg van Pau-
lien Cornelisse en wil je lezen 
wat echte taalkundigen over 
taal te zeggen hebben, kijk 
dan eens op een van onder-
staande blogs.

Language Log [language-
log.ldc.upenn.edu]
Moeder onder de taalblogs 
met bijdragen van een grote 
verzameling bekende taal-
kundigen. Bericht vaak over 
recente ontwikkelingen in de 
taalkunde. De discussie on-
der de posts is meestal van 
hoog niveau. Mijn voorkeur 
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artikelen over de gram-
matica van dit lied zouden 
verplichte kost moeten zijn 
voor elke taalkundestudent. 
Zeker lezen als je je na de 
cursus Generatieve Syntaxis 
nog steeds afvraagt waar 
extractie nou eigenlijk over 
ging.

De taalpassie van Milfje [mil-
fje.blogspot.nl]
Dit blog van twee jonge 
taalkundigen uit Amster-
dam en Leiden behandelt 
allerlei taalverschijnselen. 
Van taalergernissen tot taal-
verandering, niets ontgaat 
de scherpe pen van Milfje. 
Alles wordt beschreven met 
een duidelijke taalweten-
schappelijke invalshoek. Dus 
vooral ‘waarom gebeuren 
dingen’ en niet ‘dat zou niet 
zo moeten zijn’. Leuk zijn ook 
de interviews met taalkundi-
gen in het land.

Taalblogs
De Swart op Wit

gaat uit naar de stukken 
van Geoff Pullum waarin hij 
taalvoorschrijvers op de hak 
neemt door te laten zien dat 
ze zelf de dingen doen die 
ze zo afkeuren. Pas op voor 
de breakfast experiments 
van Mark Liberman. Ze kun-
nen jaloersmakend zijn als je 
bezig bent met je scriptieon-
derzoek.

Neder-L [nederl.blogspot.nl]
Blog dat zich richt op alle as-
pecten van de neerlandis-
tiek. De meeste taalkundige 
berichten komen van Marc 
van Oostendorp, maar er 
zijn ook bijdragen van bij-
voorbeeld taaljournalist 
Gaston Dorren, Jan Stroop 
en onze eigen Suzanne Aal-
berse. Nadeel van dit blog 
is dat de discussie zich door-
gaans beperkt tot spel- en 
stijlfouten. Maar ja, het blij-
ven neerlandici.

De Taalprof [taalprof.blogs-
pot.nl]
De Taalprof behoeft natuur-
lijk geen introductie in Nij-
megen en is inmiddels ook 
bekend in heel Nederland. 
Het was de laatste tijd een 
beetje stil, maar het Konings-
lied lijkt ook hem wakker te 
hebben geschud. Zijn twee 
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Quizzen voor het goede doel
Door Gregory Metallinos

Toen ik hoorde dat InTenS 
een pubquiz ging organise-
ren hoefde ik niet lang na te 
denken of ik mee zou doen. 
Bijna wekelijks doen een 
aantal vrienden en ik, Team 
YES! YES! YES!, mee aan een 
pubquiz. Om eerlijk te zijn, 
we zijn niet heel vaak suc-
cesvol tegen de doorgewin-
terde pubquizfanaten die 
daaraan meedoen, maar 
van een stelletje taalweten-
schappers moesten we toch 
wel kunnen winnen? Dat we 
met de pubquiz van InTenS 
ook nog eens bijdroegen 
aan goede doelen voor de 
RAG-week was alleen maar 
mooi meegenomen. Drie 
van mijn vaste teamgeno-
ten hadden ook zin om mee 
te doen. Ook zij waren hon-
gerig naar een pubquizover-
winning. 

Een paar van mijn teamge-
noten zaten al, afgezonderd 
van de taalwetenschap-
pers, een biertje te drinken 
toen ik arriveerde in café 
Camelot, waar de pubquiz 
plaatsvond. We namen al 
snel een plek wat dichter bij 
de rest en vanaf daar ging 
ik voor mezelf onze kan-
sen alvast inschatten. Ons 
groepje was gemiddeld 

een paar jaar ouder dan 
de rest. Met een algeme-
ne cultuur wetenschapper, 
een student Amerikanistiek 
en iemand die met psycho-
logie en Engels bezig is ge-
weest hadden we een bre-
dere studieachtergrond dan 
de andere groepjes. En we 
hadden natuurlijk meer pub-
quizervaring! Ik zag wel dat 
er wat aanhang mee was 
en er had een groepje dat 
niets met InTenS te maken 
had zich ter plekke spon-
taan aangemeld om mee 
te doen. Hmm... gevaarlijke 
outsiders. 

Na enkele kleine techni-
sche problemen en nadat 
onze laatste teamgenoot 
zich ook bij ons toegevoegd 
had, kon de quiz dan ein-
delijk beginnen. Het was al 
snel duidelijk dat een rede-
lijk groot deel van de vragen 
bestond uit het herkennen 
van top 2000 muziek. Prima! 
Dat konden we wel aan! 
Ook het herkennen van films 
aan de hand van enkele 
plaatjes ging ons goed af. 
Maar van welk biermerk was 
nu dat nummer “It’s got to 
be perfect” in de reclame 
ook al weer? Nadat we een 
slok namen van onze Hertog 
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Jan pils die ze standaard ser-
veren in Camelot, besloten 
we dat het wel Brand moest 
zijn. Oeps.. het was Hertog 
Jan dus.

Na een aantal vragen was 
het tijd voor een pauze en 
natuurlijk een tussenstand. 
Wat schetste onze verba-
zing? We stonden niet eer-
ste! Waar ging het mis? Was 
het toch dat we niet wisten 
dat het nummer “kung fu 
fighting” van Carl Douglas 
was? Of dat we van 10CC – 
Dreadlock Holiday dachten 
dat het een andere blanke 
reggaeband, UB40, was? 
Hoe dan ook, we moesten 
een tandje bijschakelen. 
Na de pauze haalden we 
de een na de andere hit uit 
ons geheugen op, vaak ge-
paard met een “o ja!” mo-
ment van teamgenoten. We 
discussiëerden druk of nou 
een komma of een punt het 
vaakst als leesteken wordt 
gebruikt en beetje bij beetje 
hadden we toch het gevoel 
dat we best wel wat punten 
bij elkaar sprokkelden.

Nadat de laatste vraag 
geweest was, zaten we in 
spanning. Hadden we ge-
noeg vragen goed? Waren 

we opgeklommen naar de 
eerste plek, of waren we 
misschien toch verder weg-
gezakt? Terwijl de quizmas-
ters de vragen snel nakeken, 
praatten we nog even na en 
waren we het erover eens 
dat het een leuke pubquiz 
was met vragen die niet te 
moeilijk of te makkelijk wa-
ren. Uiteindelijk was het mo-
ment dan daar, de uitslag! 
Het was spannend, maar 
Team YES! YES! YES! had ge-
zegevierd! Trots namen we 
de hoofdprijs, een flinke reep 
chocolade, in ontvangst 
en verdeelden het onder 
ons. Eindelijk eens weer een 
pubquizoverwinning, mede 
dankzij dat we nu eens niet 
hoefden te strijden tegen 
mannen in de vijftig die de 
hoofdstad van Kirgizië en de 
winnaar van het WK voetbal 
1958 zo uit hun mouw schud-
den. De overwinning smaak-
te zoet.     
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Gespot op Facebook
Linguïstische humor

‘Things Linguistic students 
don’t say’ is een nieuwe 
face bookpagina met... 
dingen die je taalweten-
schapstudenten nooit zult 
horen zeggen, vol met hu-
moristische zelfkennis. De 
PubCie was verrast te ont-
dekken hoe zeer de taal-
wetenschapstudenten over 
de hele wereld eigenlijk pre-
cies hetzelfde zijn. Een ver-
zameling uitspraken van de 
internationale taalweten-
schappelijke medemens:

‘I knew exactly what Linguis
tics was when I decided to 
study it’

‘I chose Linguistics for the 
great job prospects’

‘I definitely decided to study 
Sociolinguistics for the maths 
and statistical analyses’

‘I love spending my time ex
plaining what Linguistics is to 
every person who asks what 
I do at uni’

‘I’ve finally come up with a 
way to explain what Linguis
tics is’

‘How many languages do 
I speak? I’m sooo glad you 
asked!’

‘I never had to restart draw
ing a treestructure because 
I didn’t have space left on 
my piece of paper’

‘I would definitely only visit 
New York to do a depart
ment store study, rather than 
to shop’

‘I fully understand the IPA’

Meedoen? Like de pagina 
op facebook.com/Thing-
sLinguisticsStudentsDontsay
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InTenS over de Grens
Door Lonneke Oudshoorn

Dear InTenSers,

Vanuit mijn kamer in Enge-
land schrijf ik dan dit stukje.  
Inmiddels zit ik hier alweer 
4 maanden, nog 1 goeie 
maand te gaan. Wat gaat 
de tijd toch snel, that’s for 
sure!

Laten we even terug gaan. 
Zolang ik me kan herinneren, 
wil ik in het buitenland stu-
deren, ook het liefst in Enge-
land. Toen ik aan Taalweten-
schap begon wist ik al dat ik 
wilde proberen het derde 
jaar een semester in the UK 
door te brengen. Vanaf het 
tweede jaar heb ik dit idee 
concreter gemaakt en heb 
ik me na research (Welk 
land? Welke universiteit? 
Hoe zit het met contracten 
met onze uni? enz) aange-
meld bij International Relati-
ons, met als eerste keus de 
University of Hertfordshire in 
Hatfield. Een paar maan-
den later hoorde ik dat ik er 
ook daadwerkelijk naartoe 
mocht! 

Het leek me een gezellig, 
klein plaatsje, met als grote 
pluspunt dat het op amper 
een half uurtje van het cen-
trum van Londen ligt. Daarbij 

is het best centraal gelegen 
en kun je makkelijk andere 
plaatsen in the UK bezoeken. 
Zo ben ik bijvoorbeeld dag-
jes weg geweest naar o.a. 
Oxford, Manchester, Stone-
henge, Bath, Windsor, en 
natuurlijk heel vaak Londen. 
Ook de stranden en natuur-
gebieden in Wales mochten 
niet ontbreken. Erg leuk om 
meer van dit land te zien! En, 
natuurlijk zijn een aantal TW-
klasgenootjes gezellig een 
paar dagen langsgekomen!

De meeste internationale 
studenten zitten op de cam-
pus. Omdat het iets goedko-
per is en omdat het me wel 
leuk leek écht in Engeland 
te wonen heb ik zelf een 
kamer gezocht, en gevon-
den. Ging makkelijker dan in 
Nederland moet ik zeggen. 
In principe is het een prima 
plek hier, ik had alleen de 
pech dat m’n huisgenoten 
geen internet hadden ge-
ïnstalleerd en we dit twee 
maanden later pas hadden 
geregeld. Verder was het 
eerst erg koud doordat ze 
de gewoonte hadden geen 
verwarming aan te zetten 
(alleen losse heaters) om 
de kosten wat te drukken. 
Ik zie er de humor maar van 
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in, rare Engelsen. Gelukkig is 
het nu voorjaar (hoewel…). 

Ik zit op een paar minuten 
loopafstand van een enor-
me supermarkt, en onge-
veer acht minuten van het 
station. De uni daarentegen 
is wel ongeveer een half uur 
lopen. Is eerst even wennen, 
maar uiteindelijk weet je niet 
beter dan dat je fiets tijdelijk 
is verruild voor de benenwa-
gen. Goed voor je conditie 
ook, geen sportkaart meer 
nodig.

Op één van de campus-
sen zitten de uitgaansfaci-
liteiten. Hatfield is klein, dus 
studenten trekken vooral 
hier naartoe ’s avonds. Er is 
een soort universiteitspub, 
Elehouse, waar elke avond 
studenten samenkomen en 
wat drinken en kletsen, en 
evt poolen of tafelvoetbal-
len e.d. Hier is het altijd erg 
gezellig! Naast de Elehouse 
is The Forum, een enorme 
discotheek/uitgaansgele-
genheid waar zo’n 3000 
mensen in passen. Dit is dé 
plek om uit te gaan in Hat-
field! Elke avond is er weer 
een (muziek)thema en soms 
komen er bekende bands 
e.d. optreden.

Op beide campussen be-
vinden zich ook erg goede 
studiefaciliteiten, waar de 
Nijmeegse MMS slechts een 
ontzettend klein deel van 
zou zijn. Beide libraries be-
staan uit drie verdiepingen 
vol met plaatsen met com-
puters en evenzoveel lege 
plaatsen om aan te stude-
ren. Tussen de ruimtes door 
bevinden zich de boeken-
planken vol met studieboe-
ken, die je ook heel makke-
lijk kunt lenen.

Verder heb ik hier natuurlijk 
ook aardig wat mensen le-
ren kennen! Vooral andere 
internationale studenten, 
zoals Amerikanen, maar 
ook wat Engelsen. Ik ga bijv 
veel om met een jongen uit 
Spanje, een jongen uit En-
geland (die ook een beetje 
Nederlands kan, taalweten-
schappelijk best interessant 
haha), een meisje uit Cyprus 
en een meisje uit Oekraïne. 
Soms zitten we ook gezellig 
met elkaar in iemands huis, 
lekker wat drinken en typi-
sche dingetjes eten van el-
kaars landen (de stroopwa-
fels en speculaasjes vallen in 
de smaak).
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Ik zou het bijna vergeten te 
melden, maar ik ben hier na-
tuurlijk ook naar de universi-
teit geweest en heb colleges 
gevolgd. Uit alle vakken die 
ze aanbieden binnen de fa-
culteit Humanities heb je vol-
ledig vrije keuze. Ze hebben 
een aardig aanbod vakken 
van Linguistics. Ik besloot de 
eerste week bij meerdere 
vakken te gaan zitten, om 
aan het einde van die week 
een definitieve keuze te ma-
ken. Dat werkte prima zo, 
was heel fijn. 

Uiteindelijk heb ik drie vak-
ken gevolgd, die elk één 
keer per week gegeven wer-
den (dat is trouwens bij elk 
vak zo). Het aantal contac-
turen is ontzettend weinig, 
maar zo houd je wel tijd over 
voor andere dingen. De be-
doeling is, natuurlijk, dat die 
tijd gebruikt wordt voor zelf-
studie. Maar ik durf gerust 
te zeggen dat ik het niveau 
op deze Engelse universiteit 
lager vind dan bij ons in Nij-
megen. Soms verbaasde ik 
me over wat er nog verteld 
moest worden aan derde-
jaars… Maar daar kon ik al-
leen maar m’n voordeel uit 
halen, en ik heb echt nog 
wel nieuwe dingen geleerd. 

Ook heb ik een docent nog 
gewezen op Nederlandse 
voorbeelden die toch echt 
veel beter waren dan de 
Duitse… Dit was bij het vak 
over de geschiedenis van 
de Engelse taal, in combi-
natie met taalverandering in 
het algemeen. Een leuk vak, 
de lectures (hoorcolleges) 
vooral, de seminar (werk-
college) die daarna volg-
de was soms een beetje te 
simpel. Een ander vak ging 
vooral over pragmatiek, iets 
waar in Nijmegen niet de 
nadruk op ligt, dus best leuk 
daar wat meer van mee te 
krijgen. Als laatste heb ik een 
vak gevolgd waarbij elke 
week een ander onderwerp 
werd behandeld. Soms was 
dit veel herhaling voor mij, 
soms hoorde ik toch nog 
wat nieuws. 

Wat examinering betreft: ze 
zijn hier nogal van de essays. 
Eén vak wordt afgesloten 
met een klein toetsje van 20 
meerkeuzevragen en een 
essay, een ander vak met 
twee essays en het laatste 
vak met een essay en een 
tentamen. Als je dan gaat 
juichen dat je tóch nog een 
tentamen hebt: helaas, dit 
‘tentamen’ is niet veel an-
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ders dan twee mini-essays, 
alleen dan dus uit je hoofd.

Al met al was het niveau niet 
erg hoog, maar het was ze-
ker leuk eens mee te maken 
hoe het eraan toe gaat op 
een universiteit in the UK. En 
natuurlijk, vooral ook alles 
om het studeren heen is een 
hele ervaring! Wonen en le-
ven in het buitenland, veel 
nieuwe mensen leren ken-
nen, veel Engels spreken, 
een ander land beter leren 
kennen, leuke en gezellige 
dingen doen met die nieu-
we mensen en in dat land! 
Kortom: Ik raad het ieder-
een aan een semester naar 
het buitenland te gaan! Het 
is goed voor je, je leert heel 
veel en het is ontzettend 
leuk! Iets wat je eigenlijk niet 
mag missen, je hebt nu de 
kans! 

Ben je nu eerstejaars en denk 
je erover in je verdere Taal-
wetenschapcarrière een se-
mester naar waar dan ook 
te gaan, of ben je door dit 
stukje gaan nadenken of het 
misschien ook wat voor jou 
is? Schroom dan niet mij te 
contacten. Het maakt niet 
uit hoe, mail me (lonneke-
oudshoorn@hotmail.com), 

zoek me op op facebook en 
stuur een berichtje of spreek 
me aan wanneer ik straks 
weer bij een InTenSe activi-
teit te vinden ben. Ik wil jul-
lie graag helpen, dus elke 
vraag die je maar kunt be-
denken: come and ask me 
en begin aan een onverge-
telijk avontuur!

IntenSe groetjes vanuit Hat-
field,

Lonneke  (TW-3)
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